
ZÁPISNICA Č. 4/2023 
 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 22. júna 2023 
o 19:00 hod. v MOS Súľov.  

 
Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 
Poslanci OZ:  Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, 

Júlia Harvančíková Dis. 
Neprítomný poslanec:    Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš Šefara, Ing.arch. Andrej Smatana 
Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 
Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  
Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 
Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  
Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  
so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu 7 
poslancov sú prítomní 4 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Traja poslanci boli 
ospravedlnení z neúčasti na obecnom zastupiteľstve.   
 

K bodu  2: 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  
Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 
Mgr. Katarína Ďurcová a Ing. Ľubomír Baláž.  
 

K bodu 3:  
Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  
1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení č. 20 - 24/2023 
5. Návrh Záverečného účtu Obce Súľov-Hradná za rok 2022  

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu Záverečného účtu obce Súľov-Hradná 
za rok 2022  

b) Schválenie Záverečného účtu obce Súľov-Hradná za rok 2022  
6. Schválenie čerpania rezervného fondu obce Súľov-Hradná 
7. Prerokovanie dopravného značenia 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Schválenie uznesení 
11. Záver 

 
Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, navrhla doplniť 

bod: Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2 polrok 2023.  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, navrhol doplniť tento bod, pred bodom rôzne.  
 
Pozmenený program zasadnutia OZ bol nasledovný:  
 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
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4. Kontrola uznesení č. 20 - 24/2023 
5. Návrh Záverečného účtu Obce Súľov-Hradná za rok 2022  

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu Záverečného účtu obce Súľov-Hradná 
za rok 2022  

b) Schválenie Záverečného účtu obce Súľov-Hradná za rok 2022  
6. Schválenie čerpania rezervného fondu obce Súľov-Hradná 
7. Prerokovanie dopravného značenia 
8. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov-Hradná na 2. polrok 2023. 
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Schválenie uznesení 
12. Záver 

 
 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 
Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite): 0 poslancov 

 
 

K bodu 4:  
Kontrola uznesení č. 20 - 24/2023 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil dôvody a uviedol, že uznesenia č. 20 – 

24/2023 neboli z jeho strany podpísané. Požiadal poslancov o opätovné hlasovanie 
k predmetným uzneseniam.  

 
Uznesenie č. 20/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje plnenie rozpočtu k 31.03.2023 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 
 
 

Uznesenie č. 21/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje dodatok č.1 k VZN obce Súľov-Hradná č.1/2022 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady so zmenou na 10 eur na mesiac. 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 
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Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 
Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 
 

 
Uznesenie č. 22/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.3 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 
 
 

Uznesenie č. 23/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
odvoláva delegovaných členov Peter Bušovský, Anton Danížek, Mgr. Miroslava Danížková, 
Mgr. Slavomíra Murínová zo školskej rady. 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 
 
 

Uznesenie č. 24/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
vymenováva delegovaných členov Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Ladislav Čička, 
Viktória Ciprichová do školskej rady. 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 

 

K bodu 5: 
Návrh Záverečného účtu Obce Súľov-Hradná za rok 2022  
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     a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu Záverečného 
účtu obce Súľov-Hradná za rok 2022  
    b) Schválenie Záverečného účtu obce Súľov-Hradná za rok 2022 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Bc. Jozefíne 

Šípkovej.  
Bc. Jozefína Šípková, kontrolórka obce, uviedla že, záverečný účet obce Súľov – 

Hradná za rok 2022 bol riadne zverejnené na úradnej tabuli. V rámci záverečného účtu sa 
vyjadrila aj audítorka, ktorá nemala žiadne pochybnosti. Ďalej hlavné kontrolórka obce uviedla, 
že audit bude vykonaný po aktuálnom obecnom zastupiteľstve. Uviedla, že obec Súľov – 
Hradná hospodárila s prebytkom 53 643,80 eur a v rámci uvedenej skutočnosti je návrh na 
vytvorenie rezervného fondu vo výške 76 620,74 eur. Ďalej uviedla postup schvaľovania 
záverečného účtu v zmysle právnych predpisov SR.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, sa vyjadrila 
k stanovisku hlavnej kontrolórky a záverečnému účtu obce Súľov – Hradná za rok 2022.  

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 25/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
a/ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce Súľov – Hradná k Záverečnému účtu 
obce za rok 2022  
b/ schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2022 bez výhrad  
c/ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo 
výške 76 620,74 eur 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite): 0 poslancov 
 

K bodu 6: 
Schválenie čerpania rezervného fondu obce Súľov-Hradná 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil dôvody čerpania rezervného fondu obce 
Súľov – Hradná a dôvody zapojenia do rozpočtu obce.  

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 26/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje zapojenie rezervného fondu do rozpočtu obce. 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 
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K bodu 7: 
Prerokovanie dopravného značenia 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil proces postupu dopravného značenia obce 

Súľov – Hradná. Uviedol, že odporúča, aby dopravné značenie bolo riadne prerokované aj 

stavebnou komisiou. Vysvetlil, že je dôležité aby tento proces bol riadne prerokovaný, aby sa 

predchádzalo možným chybám.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa stotožnila s názorom starostu obce. 

V predmetnom projekte sú niektoré značky, ktoré by podľa jej názoru nemuseli byť.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a odporučili, aby sa dopravné značenie 

obce prerokovalo na stavebnej komisií. Po vyjadrení stavebnej komisie, sa k dopravnému 

značeniu vyjadrí obecné zastupiteľstvo.  

 

K bodu 8:  

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov-Hradná na 

2. polrok 2023. 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Bc. Jozefíne 

Šípkovej.  
Bc. Jozefíne Šípkovej, kontrolórka obce, sa vyjadrila k plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky Obce Súľov – Hradná na 2. polrok 2023.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 27/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov-Hradná na 2. polrok 2023. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 

 

K bodu 9: 

Rôzne 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol a popísal jednotlivé činnosti, ktoré sú 

v procese prípravy a postupnej realizácií v rámci obce Súľov – Hradná.  

 
K bodu 10: 
Diskusia 
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Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila ku kamerovému systému. Navrhla aby 
správcom kamerového systému bol Marek Ostrochovský a taktiež uviedla návrh osôb, ktoré 
budú mať prístup ku kamerovým záznamom – starosta obce Ing. Jarosla Bušfy a zástupca 
starostu Ing. Jaroslav Búšfy. Uviedla dôvody prečo menovala dve osoby k prístupu ku 
kamerovým záznamom. Zdôraznila, že v predmetnej veci je potrebné správcu kamerového 
systému riadne zazmluvniť. Ďalej uviedla, aby obec v rámci kamerového systému pokryla aj 
objekt školy. V rámci plánovaných činností objektu školy, je potrebné, aby bola vykonaná 
príprava aj na kamerový systém. Ďalej uviedla, že je potrebné, aby boli dosvietené jednotlivé 
priestory, ktoré sú/budú monitorované. Ďalej uviedla požiadavku, kde na území pasienky, je 
umiestnené veľký plech, ktorý sa z jej pohľadu javí ako nebezpečný pre osoby, ktoré sa 
v priestoroch pohybujú. Ďalej uviedla požiadavku, v rámci odpadového hospodárstva 
a označenia kontajnera – určeného pre chatárov. V rámci tejto požiadavky, uviedla, že je 
dôležité informovať obyvateľov.  

 
Poslanci OZ prediskutovali návrh Mgr. Anny Ďurajkovej k správcovi kamerového 

systému a oprávneným osobám k prístupu ku kamerovým záznamom a pristúpili k hlasovaniu. 
 

 
Uznesenie č. 28/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje správcu kamerového systému Mareka Ostrochovského, taktiež budú mať oprávnený 
prístup starosta obce Súľov-Hradná Ing. Jaroslav Bušfy, zástupca starostu Ing. Jaroslav Búšfy 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  4 poslanci - Ing.Ľubomír Baláž, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):             0 poslancov 
 
Ing. Ľubomír Baláž, poslanec, sa vyjadril k činnosti stavebnej komisie. Poďakoval 

Marekovi Johanedisovi za aktívny prístup v rámci stavebnej komisie. Vyjadril sa k plánovanej 
optike. Ďalej poďakoval starostovi obci za pohotový prístup v rámci odvádzania odpadovej 
vody v úseku cesty.  

 
Bušovský P., sa informoval, na dôvody nepodpísania uznesení, ktoré boli opätovne 

prerokované a odhlasované. Vyjadril sa k dopravnému projektu a informoval sa k možnej 
diskusií zo strany občanov.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že dopravný projekt bude zverejnený 
a k dopravnému projektu bude sa vyjadrovať aj stavebná komisia.  

 
Bušovský P., sa informoval ohľadom výrubu stromov a či obec Súľov – Hradná má 

informácií o týchto činnostiach. Vyjadril obavy k týmto činnostiam, vďaka ktorej vznikajú nové 
cesty na lúke. Nestotožňuje sa s organizáciou vykonávaných prác. Ďalej sa vyjadril k možným 
chýbajúcim informáciám na stránke obce vo vzťahu k rozpočtu, finančných prostriedkov školy 
a pod. Ďalej sa informoval u poslancov OZ, aké sú kroky OZ v rámci zabezpečenia pitnej vody 
pre obec.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k jednotlivým otázkam p. Bušovského. 
Zároveň vysvetlil, aké sú kroky v rámci zabezpečenia pitnej vody obce Súľov – Hradná. 
Konkrétne uviedol, koľko m3 vody sa odvádza do prepadu. Vysvetlil, kedy a za akých okolností 
vznikajú poruchy.  
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Bušovský P., sa informoval ohľadom pozemku pod Straním (Súľov). Považuje za 
vhodné, aby sa tento pozemok v budúcnosti vysporiadal. Ďalej sa informoval ohľadom kosenia 
v obci Súľov – Hradná.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, v rámci možností (počasie) sa postupne realizuje 
kosenie v obci Súľov – Hradná. Aktuálne sa kosenie vykonalo na cintoríne a v okolí 
futbalového ihriska.  

 
Bušovský P., sa informoval sa informoval ohľadom územného plánu obce.  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil v akom aktuálnom stave je územný plán 

obce a aké budú v budúcnosti postupy v predmetnej veci.  
 
Bušovský P., ďalej poďakoval za údržbu futbalového ihriska.  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol aký je ďalší plán činnosti na futbalovom 

ihrisku. Uviedol inštaláciu mantinelov, ktoré budú umiestnenie až po montáži kamerového 
systému.  

 
Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala ohľadom frézovania cesty. 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol v akom stave je proces frézovania cesty. 

Uviedol, že most by mal byť rekonštruovaný. Vzhľadom k tomu, že ide o cestu 3. triedy, ide 
o proces realizácie VÚC, kde aktuálne prebieha proces verejného obstarávania.  

 
Frištík J., sa vyjadril k zachytávaniu pitnej vody. Poukázal na jednotlivé 

nebezpečenstvá, ktoré vyplývajú vzhľadom na stav okolia a prístupu zvery k prameňu. 
Považuje za vhodné, aby sa tento záchytný prameň v prvom rade riadne ohradil a označil. 
Ďalej sa vyjadril k pozemku rezervoáru a vysporiadaní pozemkov.  

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval poslancov OZ o aktuálnych informácií zo 

ZMOSu. Poukázal na jednotlivé kroky v rámci novelizácie stavebného zákona, kompenzácie 
energií a odpadového hospodárstva.  

 
 

K bodu 11: 
Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 22.06.2023, v MOS Súľov.   

 

K bodu 12:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  
 

 
Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 
Overovatelia: 

 
Mgr. Katarína Ďurcová 
 

 
 
........................................ 
 

 

 Ing. Ľubomír Baláž   
  ........................................  

 

V Súľov – Hradná, dňa 27.06.2023 
                                                                                                             

.................................................. 
                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 
    starosta obce Súľov - Hradná        


